
Protokól

ze wspólnego posiedzenia Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów,

które odbylo sie w dniu 29 grudnia 2009 r. w sali konferencyjnej

Urzedu Gminy Ksawerów.

Wspólnemu posiedzeniu Stalych Komisji przewodniczyla - Przewodniczaca Komisji

Samorzadowo - Spolecznej - Pani Helena Rusak.

Ad. l.

Przewodniczaca Komisji Helena Rusak o godz. 13:00 otworzyla wspólne posiedzenie Stalych

Komisji Rady Gminy Ksawerów i stwierdzila, iz zgodnie z lista obecnosci w posiedzeniu

uczestniczy 11 radnych i jest zachowane kworum wladne do podejmowania prawomocnych opinii.

Lista obecnosci stanowi zalacznik do protokolu.

Ad. 2.

Przewodniczaca Komisji Pani Helena Rusak zapytala czy sa uwagi w sprawie proponowanego
porzadku obrad?

Skarbnik Robert Zwierzynski poprosil o wymiane zalacznika w pkt. 3.4. na zalacznik o kwocie
20777 zl.

Wobec braku innych wniosków Przewodniczaca Komisji - Pani Helena Rusak postawila

wniosek o zatwierdzenie proponowanego porzadku obrad wraz z przyjeta poprawka.

Przewodniczaca Komisji Helena Rusak stwierdzila, ze czlonkowie stalych komisji w glosowaniu

- 11 glosów "za" , bez glosów przeciwnych i wstrzymujacych sie zatwierdzil nastepujacy porzadek
obrad:

1. Otwarcie wspólnego posiedzenia stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów.

2. Zatwierdzenie porzadku obrad.

3. Opiniowanie projektów uchwal na LIV Sesje Rady Gminy Ksawerów.

3.1. w sprawie uchwalenia "Programu ochrony srodowiska dla gminy Ksawerów na lata

2010-2013 z perspektywa do roku 2017"

3.2. w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2009 rok ( 2 511 zl).

3.3. w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2009 rok ( 45910 zl).

3.4. w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2009 rok (20777 zl).

3.5. w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2009 rok ( 178663,01 zl).

3.6. w sprawie okreslenia zwolnien w podatkach lokalnych.



4. Sprawy rózne i wniesione.

5. Zamkniecie wspólnego posiedzenia Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów.

Ad. 3.1.

Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej, Rolnictwa i Ochrony Srodowiska - Elzbieta

Wizner

Zgodnie z ustawa 'Prawo Ochrony Srodowiska' gmina zobowiazana jest wykonac tego rodzaju

program, na okres nie krótszy niz 4 lata. Najwazniejsze elementy tego programu to:

diagnoza aktualnego stanu z zakresu ochrony srodowiska Gminy Ksawerów,

problemy zwiazane z ochrona srodowiska,

priorytety, najwazniejsze cele, dzialania dotyczace ochrony srodowiska.

Problemy wystepujace na terenie Gminy Ksawerów:

- zanieczyszczenie wód powierzchniowych oraz podziemnych, spowodowane odprowadzaniem

scieków,

- niewystarczajacy poziom sieci wodno -kanalizacyjnej,

- mala retencja - mala zdolnosc przepuszczania wody w glebsze warstwy powierzchni ziemi,

- jakosc powietrza - duze zanieczyszczenia, przekraczajace normy, szczególnie zwiazane z

materialem spalanym w gospodarstwach domowych,

- brak obszarów lesnych, posiadajacych walory srodowiskowe,

- brak selektywnego zbierania odpadów,

- uciazliwy halas, spowodowany komunikacja linii drogowej.

Cel zdefiniowany majacy na celu ochrone srodowiska:

"Poprawa warunków zycia mieszkanców regionu, poprzez poprawe jakosci srodowiska i likwidacji

zaniedban w jego ochronie i racjonalne gospodarowanie jego zasobami".

Aby osiagnac cel, glówny nacisk zostaje polozony na rozwijanie sieci wodno- kanalizacyjnej,

budowy przydomowych oczyszczalni scieków, tam gdzie nie bedzie mozna zrealizowac sieci,

1ikwidacja zakrytych odcinków Cieku Gadka, zamontowanie separatorów na wszystkich

doplywach, zaostrzenie kontroli sposobu postepowania ze sciekami, akcje edukacyjQe, budowa

zbiornika retencyjnego, promocja nowych nosników energii.

Program zawiera zakres inwestycji, które gmina chce wykonac, zwiazane z w/w problemami.

Istnieje mozliwosc pozyskania srodków z Unii Europejskiej na realizacje zamierzonych dzialan.

Program "Program ochrony srodowiska dla gminy Ksawerów na lata 2010-2013 z perspektywa do

roku 2017" zostal zaopiniowany pozytywnie przez Generalna Dyrekcje Ochrony Srodowiska oraz

przez Zarzad Powiatu. Otrzymalismy pozytywna opinie dotyczaca programu.



Przewodniczaca Komisji Helena Rusak - przypomniala, ze materialy dotyczace Programu

znajduja sie w Biurze Rady i sa dostepne do wgladu w godzinach pracy urzedu. Przewodniczaca

zapytala, czy sa pytania dotyczace tej uchwaly?

Soltys Kazimierz Ludziejewski - poprosil o wyjasnienie, dlaczego w opracowaniu Programu

"Ciek Gadka" traktowany jest jako rzeka, a w rzeczywistosci jako rów?

Kierownik Elzbieta Wizner - wynika to z róznych opracowan. Z punktu widzenia formalnego,

czesc po naszej stronie nie jest zakwalifikowana jako rzeka. Wielokrotnie z Wojewódzkim

Zarzadem Melioracji Gospodarki Wodnej temat ten byl poruszany.

Radna Maria Wróbel- nawiazala do ilosci azbestu jaki wystepuje na starym Widzewie.

Kierownik Elzbieta Wizner - powiedziala, ze zostanie przedstawiony Radzie Gminy dokument

dotyczacy ochrony przed szkodliwoscia azbestu oraz program ich usuwania dla Gminy Ksawerów.

Obecnie program ten jest jeszcze w fazie opiniowania, gdyz Rada Ochrony Srodowiska miala

dodatkowe zapytania. Azbest z terenu kraju powinien zostac usuniety do roku 2031. Najwiecej jest

go w gospodarstwach rolnych, na budynkach mieszkalnych.

Radny Zbigniew Pluta - istnieja firmy , których specjalnosciajest likwidacja azbestu

Kierownik Elzbieta Wizner - istnieja tego rodzaju firmy w Polsce, które transportuja azbest na

specjalne wysypiska. Azbest jest szczególnie niebezpieczny, w momencie kiedy sie go rusza.

Majac z nim kontakt nalezy odpowiednio sie zabezpieczyc.

Radny Marian Kaleta - ochrona srodowiska nigdy nie stanie na poziomie zadowalajacym, dopóki

srodki finansowe beda wydawane na "drogie limuzyny" dla prezesów, a nie na urzadzenia,

maszyny do utylizacji. Spoleczenstwo polskie nie szanuje przyrody. Mlodziez zasmieca

srodowisko, wyrzuca papierki ( sreberka) na ulice. Nie sa oni jednak nieswiadomi swoich czynów.

Nie zdaja sobie sprawy jak dlugo rozklada sie ,jedno sreberko".

Przewodniczaca Komisji Helena Rusak - wyrazila nadzieje, ze dzieki tym Programom

swiadomosc spoleczenstwa dotyczaca ochrony srodowiska wzrosnie ( szczególnie dotyczaca

zasmiecania ).

Radna Maria Wróbel - nawiazala do ochrony srodowiska, odnosnie zapowiedzi likwidacji linii

tramwajowej. Tramwaj istniejacy 100 lat jest obecnie srodkiem komunikacji miejskiej najmniej

szkodliwym.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - odpowiedziala, iz nic jej nie wiadomo o likwidacji tramwaju.

Tramwaj bedzie kursowal nadal, bez zadnych zmian. Poprosila, aby nastepnym razem zasiegac

informacji u zródla. Gmina Ksawerów utrzymuje torowisko od wielu lat.

Pani Wójt zaznaczyla, iz stan ekologiczny na terenie Gminy Ksawerów poprawia sie.



Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczaca Komisji postawila wniosek o

zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 11 radnych, glosów przeciwnych

wstrzymujacych sie nie stwierdzono. Projekt zostal zaopiniowany jednomyslnie.

Ad. 3.2

Skarbnik Robert Zwierzynski - uchwala dotyczy wlaczenia do budzetu gminy kwoty 2 511 zl,

która Gmina Ksawerów otrzymala w dniu 22 grudnia 2009 r. od Panstwowego Funduszu

Rehabilitacji Niepelnosprawnych na realizacje Programu "Uczen na wsi". Z programu korzysta

jedna osoba. Na obsluge otrzymalismy kwote 61 zl. Jest to konkretnie jeden wniosek, zlozony na

jedno dziecko.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczaca Komisji postawila wniosek o

zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 11 radnych, glosów przeciwnych

wstrzymujacych sie nie stwierdzono. Projekt zostal zaopiniowany jednomyslnie.

Ad. 3.3.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczaca Komisji postawila wniosek o

zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 11 radnych, glosów przeciwnych

wstrzymujacych sie nie stwierdzono. Projekt zostal zaopiniowany jednomyslnie.

Ad. 3.4.

Skarbnik Robert Zwierzynski - tak jak w poprzedniej uchwale srodki otrzymujemy z zewnatrz.

Poczatkowo miala zostac przekazana cala kwota. Obecnie kwota pomniejszona wynosi 20 777 zl.

Kwota przeznaczona zostala na zadanie pn. "Aktywni zyja ciekawiej", realizowanego w ramach

Programu Operacyjnego Kapital Ludzki.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczaca Komisji postawila wniosek o

zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 11 radnych, glosów przeciwnych

wstrzymujacych sie nie stwierdzono. Projekt zostal zaopiniowany jednomyslnie.



Ad. 3.5.

Skarbnik Robert Zwierzynski - dokonuje sie rozdysponowania wolnych srodków budzetowych z

lat ubieglych w wysokosci 178663,01 zl:

wydatki zwiazane z dofinansowaniem prywatnego przedszkola w Ksawerowie

wydatki zwiazane z dofinansowaniem prywatnego gimnazjum w Ksawerowie

wydatki zwiazane z dzialalnoscia biezaca Gminnej Jednostki WOD-KAN Ksawerów

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczaca Komisji postawila wniosek o

zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 11 radnych, glosów przeciwnych

wstrzymujacych sie nie stwierdzono. Projekt zostal zaopiniowany jednomyslnie.

Ad. 3.6.

Skarbnik Robert Zwierzynski - uchyla sie uchwale Nr LII/384/09 Rady Gminy Ksawerów z dnia

26 listopada 2009 r. w sprawie okreslenia zwolnien w podatkach lokalnych w roku podatkowym

2010.

Uchwala LIV/400/09 Rady Gminy Ksawerów z dnia 29 grudnia 2009 r. w sprawie okreslenia

zwolnien w podatkach lokalnych uchwala:

§ 1. Zwalnia sie z podatku od nieruchomosci budynki lub ich czesci, budowle lub ich czesci i

grunty zwiazane z prowadzeniem biezacej dzialalnosci statutowej, sluzace do:

zbiorowego zaopatrzenia w wode oraz zbiorowego odprowadzania scieków na terenie

gminy Ksawerów

celów ochrony przeciwpozarowej na terenie gminy Ksawerów

celów niesienia pomocy spolecznej na terenie gminy Ksawerów, w rozumieniu ustawy z

dnia 12 marca 2004 r. o pomocy spolecznei

zabezpieczenia ladu i porzadku publicznego na terenie gminy Ksawerów

§ 2. Zwalnia sie z podatku od srodków transportowych srodki transportowe ZWlazane z

prowadzeniem biezacei dzialalnosci statutowei, sluzace do celów ochrony przeciwpozarowei.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczaca Komisji postawila wniosek o

zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 11 radnych, glosów przeciwnych

wstrzymujacych sie nie stwierdzono. Projekt zostal zaopiniowany jednomyslnie.



Ad. 4.

Przewodniczaca Komisji Helena Rusak stwierdzila, ze brak jest chetnych do zabrania glosu w

tym punkcie.

Ad. 5.

Przewodniczaca Komisji Helena Rusak o godz. 13:45 zamknela wspólne posiedzenie Stalych

Komisji Rady Gminy Ksawerów.

Protokól sporzadzila:
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Zalaczniki:

1. Lista obecnosci radnych.

2. Lista gosci.

3. Projekty uchwal na LIV Sesje Rady Gminy Ksawerów.
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